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Geacht

Op woensdag 27 september 2023 heb ik samen met mijn zoon de inloopavond bezocht bij de

gemeente Voerendaal betreffende het paraplubestemmingsplan Landschapselementen. We hebben

daar met dhr Maas gesproken en hij gaf ons het advies onze bezwaren kenbaar te maken tegen de

relevante landschapselementen in onze percelen diein2122opnieuw geÏnventariseerd zijn op aard

en situering.

Onderstaand onze wensen:

ln perceel met kadestraal nr. VRDOO P 103G0000 zouden wij graag de graft eruit willen laten.

Het betreft namelijk een graft met een hoogteverschil van slechts een halve meter, waarin

uitsluitend brandnetels groeien.

ln perceel met kadestraal nr. VRDOO P 41GOOOO zouden we de schuine hoek/ bocht die in de

graft staat ingetekend, willen vervangen door een rechte lijn. Onze reden hiervoor is, dat we

het perceel terug willen brengen in de oude staat. Voorheen was er namelijk ook sprake van

een rechte graft. lnmiddels overwoekert klein struikgewas de graft.

ln perceel met kadestraal nr. VRDOA P 64 G0OOO zouden w'rj graag de bomen eruit gehaald

willen hebben. De reden hiervoor is dat, mochten wij ooit overgaan tot afbreken van de daar

aanwezige oude melkstal, de bomen dan midden in het perceel staan. lndien de bomen dan

geregistreerd staan als landschapselement, kunnen deze niet zonder vergunning meer

verwijderd worden.

Omdat ik op het mailbericht dat op O2-7O-2O23 door mij naa' verzonden is, geen reactie

heb gekregen, heb ik onlangs met lan de gemeente Voerendaal contact opgenomen

om te vragen naar de laatste stand van zaken omtrent het paraplubestemmingsplan

Landschapselementer heeft me het advies gegeven bovenstaande wensen als

zienswijze in te dienen b'rj de gemeente Voerendaal.

Mocht u naar aanleiding van deze mail nog vragen hebben, dan hoor ik dat graag van u. Ook zou ik

graag van u horen hoe een en ander verder gaat verlopen.

Met vriendelijke groeten,
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